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Geachte Raad, 

 

Door de VVD-fractie zijn op 22-6-2023 vragen gesteld met betrekking tot Leidseweg-Noord deel 

zuid. 

In de periode 2021/2022 is deel zuid van de Leidseweg-Noord opnieuw ingericht. Er is hierbij 

gekozen voor de aanleg van een 30-kilometergebied. Onlangs heeft de VVD signalen ontvangen 

dat de fysieke inrichting van het gebied niet voldoet aan de daarvoor gestelde eisen en dat het 

gebied daardoor formeel niet als 30-kilometergebied kan worden aangemerkt.  

 

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

 

Vraag 1. Klopt het dat de fysieke inrichting van de Leidseweg-Noord Zuid niet voldoet 

aan de eisen die aan een 30-kilometergebied worden gesteld en dat het gebied 

daardoor niet als 30-kilometergebied kan worden aangemerkt?  

Antwoord 1. Nee, dat klopt niet. De weg voldoet aan de eisen van een 30-km-inrichting volgens 

de landelijke richtlijnen van Duurzaam Veilig, waaronder klinkerverharding, smalle rijbaan, 

groen toegevoegd en voldoende snelheid remmende maatregelen. Het college heeft, middels 

een verkeersbesluit, deze weg aangewezen als een 30 km-zone. Dit is dus een formele 30 km- 

zone.  

 

Vraag 2. Zo ja, op welke punten wordt er van de eisen afgeweken en waardoor is dit 

gekomen? 

Antwoord 2. Nee  

 

 



 

 

Vraag 3. Zo ja, klopt het dat signaal dat de VVD heeft ontvangen dat de politie 

hierdoor niet kan handhaven op snelheidsovertredingen? 

Antwoord 3. Ja dat klopt, de politie mist verhoogde drempels en kruising-plateaus en is daarom 

van mening dat de weg daarom onvoldoende is ingericht als 30 km-zone 

 

Vraag 4. Zo ja, waren deze afwijking(en) en de gevolgen ervan al ten tijde van de 

ontwerp- of realisatiefase bekend bij het college? 

Antwoord 4. Nee, het was niet bekend dat politie niet zou handhaven na realisatie. Op 

uitdrukkelijk verzoek van de bewoners is er niet gekozen voor verhoogde drempels en 

kruisingplateaus, omdat men bang was voor trillingen.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

M.A. Havenaar drs. N. Stemerdink, 
loco-gemeentesecretaris burgemeester 

 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


